
 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 11. 5. 2021 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Iva Buková, Petr Herman, Ing. Aleš Illichman, Martina Kovácsová, Ing. Vladimíra Sýkorová, 

Mgr. Ludmila Szöllösová, Miluše Švarcová 

Omluveni: 0 

Veřejnost: 0 osob    Zahájení:  20,05 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 

zasedání 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila ve 20,05 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále 

jen „předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelem pana Aleše 

Illichmana. Jako ověřovatele zápisu navrhla Ludmilu Šzöllösovou a Ivu Bukovou. Optala se, 

jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na ověřovatele 

zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   

 

Návrh usnesení 1/4/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Ludmilu Szöllösovou a Ivu 

Bukovou a zapisovatelem Aleše Illichmana.  

Hlasování: PRO- 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 

zveřejněn na úřední desce. Navrhla doplnění bodu 5 Rozpočtové opatření č. 1, 2, 3. 

Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili.  

Předsedající přečetla upravený program zasedání:  

 

Navržený program ke schválení:            

 

1. Jmenování zapisovatele/ky, volba ověřovatelů 

2. Schválení programu 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

4. Schválení účast zástupce obce a náhradníků na valné hromadě VKM  

5. Rozpočtové opatření č. 1, 2, 3   

6. Různé 

7. Diskuse 

 

Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  

 

Návrh usnesení 2/4/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

 



3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  

Připomínky nebyly. 

 

 

4. Schválení účasti zástupce obce a náhradníků na valné hromadě VKM dne 27. května 

Předsedající oznámila, že pokud bude mít čas, valné hromady VKM se zúčastní, ale jako 

náhradníky navrhuje schválit pana Libora Lesáka (místostarostu Kralup nad Vltavou) a pana 

Martina Kupku (starostu Líbeznic).   

 

Návrh usnesení 3/4/21:  

Zastupitelstvo obce schvaluje účast V. Sýkorové na valné hromadě VKM a jako náhradníky 

schvaluje pana Libora Lesáka a Martina Kupku. 

 

Hlasování: PRO- 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

5. Rozpočtové opatření (dále jen RO) č. 1, 2, 3  

Starostka seznámila zastupitele s RO č. 1, které musela schválit dne 26. 2. a č. 2, které 

schvalovala 30. 4. V RO č. 1 se jedná o navýšení příjmů par. 3315 (Činnost muzeí a galerií) o 

10 000 Kč, par. 3639 (Komunální služby a územní rozvoj) o 3500 Kč, par. 3722 (Sběr a svoz 

komunálních odpadů) o 1000 Kč a navýšení výdajů u par. 3326 (Pořízení, zachování a obnova 

hodnot míst. kultur., nár. a hist. památek),o 3 000 Kč a u par. 5212 (Ochrana obyvatelstva) o 

9 000 Kč. V RO č. 2 navýšení příjmů na par. 3639 (Příjmy z pronájmu pozemků) o 8500 Kč a 

ve výdajích o 8500 Kč v par. 4359 (Neinvestiční transfery obcím – sociální služby). U RO č. 

3 starostka navrhuje zařazení par. 2321 (Odvádění a čištění odpadních vod) do příjmů a 

navýšení příjmů u tohoto par. na 250 tisíc Kč a rovněž zařazení par. 5212 (Ochrana 

obyvatelstva) do příjmů a navýšení příjmů u tohoto par. na 3 tisíce Kč. Ve výdajích u par. 

5212 navrhuje navýšení o 10 tisíc Kč (z důvodu nákupu respirátorů a antigenních testů).  

 

Návrh usnesení 4/4/21:  

Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí RO č. 1 a 2 a schvaluje RO č. 3. 

 

Hlasování: PRO- 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0 

Usnesení schváleno.  

 

 

6. Různé 

Starostka informovala o následujícím:  

1. Stav sčítání – procenta sečtených v naší obci. Včera (10. 5.) bylo sečteno 97% a dnes 

odpoledne 101,8 %. 

2. Smlouvy s občany na vypracování soukromých kanalizačních přípojek – počet zájemců o 

tuto službu do dnešního dne 34 z řad občanů. 

3. Proběhlo jednání s paní s M. Š. ohledně koupě pozemku pod kapličkou, kterou obec hodlá 

zrekonstruovat. Pokud obec bude žádat o dotaci, pozemek musí být obecní. M. Š předběžně 

souhlasí, starostka objedná geodety. 

4. Připomněla nutnost umístit betonové zábrany u bývalé vodárny, kterou VKM již zbouralo 

(byla v havarijním stavu). Betonové zábrany snad zabrání parkování a vyhazování odpadků, 

tj. vytváření černé skládky. Umístění zábran zajistí místostarosta. 



5. Informovala o tom, že v lomu dne 12. 6. bude „zastávka“ Veteran ralley Klecany.  

 

 

7. Diskuse 

 

Proběhla krátká diskuse na témata z Různého.  

 

 

 

 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 21.05 hodin.  

 

 

Zapsal:  A. Illichman 

 

 

Ověřili:    

 

 

L. Szöllösová 

 

 

I. Buková 

 

 


